
       Nidzica, 25 listopada 2020 r.  

 

Sprawozdanie  

z międzysesyjnej działalności Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Komisja obradowała w dniu 24 listopada 2020 r. w składzie: 

1. Bożena Karwowska - Przewodnicząca 

2. Dariusz Gólnik  - Wiceprzewodniczący 

3. Tadeusz Danielczyk - Członek 

4. Władysław Kowalczyk – Członek 

5. Jarosław Mergalski - Członek 

6. Leszek Pepłowski - Członek 

7. Leszek Śpiewak - Członek 

 

Obrady rozpoczęły się od analizy przedłożonego projektu budżetu gminy na 
2021 r. Na pytania radnych odpowiedzi udzielił p. Jacek Kosmala Burmistrz Nidzicy (w 
formie zdalnej). Komisja zapoznała się z negatywnymi opiniami do projektu budżetu 
złożonymi przez pozostałe stałe Komisje Rady Miejskiej. Biorąc powyższe pod uwagę 
oraz zastrzeżenia członków Komisji w zakresie proponowanych inwestycji radni 
negatywnie zaopiniowali przyszłoroczny budżet i wnioskowali o dalsze rozmowy  
w tej sprawie. 

Następnie radni analizowali informacje i projekty uchwał przedłożone do 
porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej. Wszystkie uchwały zaopiniowano 
pozytywnie.  

W kolejnym punkcie spotkania Komisja omawiała otrzymane pisma, wnioski.  
Przychylnie ustosunkowano się do wniosku w sprawie przywrócenia dotacji dla żłobka 
i przygotowanego projektu uchwały w tej sprawie. Poza tym radni pozytywnie 
zaopiniowali wniosek w sprawie przystąpienia gminy do programu „Gmina przyjazna 
seniorom” oraz ustalenie nowych nazw obiektów fizjograficznych dla zniesionych 
urzędowych nazw  miejscowości: Jastrzębiec i Kalkownia. Rozważania radnych 
skupiły się również na propozycji zmiany podstawy naliczania diet radnym. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przygotowany w tej sprawie projekt uchwały.  

 Podczas spotkania wypracowano wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków finansowych 
w budżecie powiatu na wykonanie projektu przebudowy drogi nr 1589 N, na 
odcinku od dworca PKP do miejscowości Olszewo (granicy gminy). 

2. Komisja wnioskuje o przeanalizowanie stałej organizacji ruchu na Placu 
Wolności pod kątem wprowadzenia bezpiecznych rozwiązań. 

3. Komisja wnioskuje o przekazanie informacji podczas najbliższej sesji na temat 
aktualnej sytuacji na terenie gminy Nidzica związanej z epidemią koronawirusa, 
a także o funkcjonowania szpitala.  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

/-/ Bożena Karwowska 


